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Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 
tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod det- 
te forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

10) Anden behandling -af lovforslag nr. L 100: 
Forslag til lov om ændring af lov om et fo- 

rebyggelsesråd. 
(Fremsat 7/3 84. Første behandling 14/3 

84. Betænkning 20/3 84). 

Der var stillet 2 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst, ændringsforslagene og 
spørgsmålet om lovforslagets overgang til 
tredje behandling sattes til forhandling under 
ét. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Ændringsforslag nr. 2 om en ny affattelse 
af lovforslagets tekst 
forkastedes, idet 6 stemte for, 138 imod. 

Ændringsforslag nr. 1 angående titlen be- 
tragtedes som 
bortfaldet efter forkastelsen af ændringsfor- 
slag nr. 2. 

Lovforslagets tekst 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredje behand- 
ling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 

tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod det- 
te forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

11) Anden behandling af lovforslag nr. L 4: 
Forslag til lov om midlertidige statstilskud 

til visse struktuiforbedringer m.m. inden for 
fiskeriet. 

(Fremsat 6/2 84. Første behandling 8/2 
84. Betænkning 21/3 84). 

Der var stillet 2 ændringsforslag i betænk- 
ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Forhandling 

Gade (SF): 
Jeg har under arbejdet med denne sag for- 

stået, at man ønsker at fastholde forslaget 
om, at man kan få støtte til at bygge nye fi- 
skerfartøjer, samtidig med at man får støtte 
til at hugge nogle andre op. Det falder jo i 
god tråd med andre traditioner i EF. Vi har 
givet støtte til flere malkekøer, og nu skal vi 
måske give støtte til at få dem aflivet. 

Formanden: 
Må vi bede om mere ro i salen! 

Gade (SF): 
Den eneste grund til, at man tilsyneladen- 

de ikke vil høre på SFs indvendinger her, er, 
at man åbenbart har et direktiv og nogle 
støttemuligheder i EF, som gør, at hvis man 
giver dette statstilskud til nybyggeri i fisker- 
flåden, kan man få hevet EF-tilskuddet hjem. 
Den store plan for, hvordan fiskeriet skal 
være fremover, har fiskeriministeren i hvert 
fald ikke. Det har de sidste dages begivenhe- 
der understreget. Jeg har forstået på fiskeri- 
ministeren, at han egentlig selv er åben over 
for, at der er et stort behov i dansk fiskeri 
for at få en strukturdebat. 

På den baggrund forekommer det lidt un- 
derligt, at vi sådan ret bevidstløst nu skal gå 
ind for, at man giver støtte til nybyggeri. 
Folk, der bare ser lidt på fiskeriet, må tænke 
på, at det måske ikke er den mest geniale 


